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Prezydent Miasta Wloclawka

dr Marek Woitkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkaric6w Woclawka oftz czlonk6w spolecznej rady ds. os6b

niepelnosprawnych zwracam sig do sluzb podleglych Panu Prezydentowi z proSb4 o montaz

lawek na ulicach naszego miasta.

tr awki s4 tylko na przystankach, w parkach i osiedlowych skwerach. Nie ma lawek dla

spaceruj Acych po naszych ulicach.

Chcialbym nadmienii, 2e ok.30o/o mieszkaric6w naszego miasta ukoriczylo 60 rok

zycia. Niejednokrotnie przej6cie z jednego miejsca w drugie wymaga przystanku i
odpoczynku. Niestety nasze miasto pozbawione jest lawek
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